
Akademický senát

Zápis ze zasedání AS PřF UJEP 
konaného dne 23. 5. 2012

Přítomni: Dr.  M.  Kuřil,  Dr. Z.  Moravec,  Prof. I. Nezbeda,  Mgr. K.  Drbalová,  N.  Bendlová, 
Bc. B. Marxová, P. Rada, F. Vlas

Omluveni: Doc. Jiří Anděl
Hosté: Ing. Petr Lauterbach (tajemník), Dr. Eva Hejnová (proděkanka pro studium)

Program zasedání:

1. Schválení programu zasedání
2. Výroční zpráva o hospodaření 2011
3. Rozpočet PřF UJEP na rok 2012
4. Podmínky přijetí na PřF UJEP na ak. rok 2013-14
5. Stanovisko AS PřF k ohrožení výstavby nové budovy PřF
6. Metodika hodnocení kateder 2012
7. Různé

Zahájení: 13:10

Jednání:

Souhlas se zařazením bodu Metodika hodnocení kateder 2012 na program zasedání AS PřF. 7-1-0

1. Schválení doplněného programu zasedání 7-0-1

2. Výroční zprávu o hospodaření okomentoval tajemník fakulty Ing. Lauterbach, který zároveň 
také zodpověděl dotazy přítomných senátorů. Dr. Moravec navrhl úpravy ve  Výroční zprávě 
o hospodaření 2011.

Usnesení:  AS  PřF  UJEP,  po  zapracování  navržených  změn,  schvaluje  podle  §27,  odst.  1, 
písm. d) zákona o VŠ Výroční zprávu o hospodaření 2011. 8-0-0

3. Rozpočet  PřF  UJEP  okomentoval  tajemník  fakulty  Ing.  Lauterbach,  který  zároveň  také 
zodpověděl dotazy přítomných senátorů.

Usnesení: AS PřF UJEP schvaluje podle §27, odst. 1, písm. c) zákona o VŠ rozpočet PřF UJEP 
na rok 2012, s tím, že rozdělení částek na jednotlivé katedry bude nově vypočteno a pak o něm 
bude AS PřF informován na nejbližším možném zasedání AS PřF.        (1 senátor odešel) 7-0-0 

4. Podmínky přijetí  na PřF UJEP na ak.  rok 2013-14 okomentovala proděkanka pro studium 
dr. Hejnová, která také zodpověděla dotazy přítomných senátorů.

Usnesení: AS PřF UJEP schvaluje podle §27, odst. 1, písm. e) zákona o VŠ Podmínky přijetí na 
PřF UJEP na ak. rok 2013-14. 7-0-0

5. Tajemník  fakulty  Ing.  Lauterbach  senátorům  vysvětlil  vzniklou  situaci  ohledně  výstavby 
budovy A v kampusu UJEP a zodpověděl dotazy přítomných senátorů.

Usnesení: AS PřF UJEP se bez výhrady ztotožňuje se stanoviskem kolegia děkana PřF UJEP a 
plně podporuje kroky vedení UJEP a PřF vedoucí ke stavbě nové budovy „A“, jakožto nezbytné 
podmínky pro další rozvoj PřF. 7-0-0
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6. Ing. Lauterbach informoval o Metodice hodnocení kateder na rok 2012 a zodpověděl dotazy 
přítomných senátorů. Ing. Lauterbach konstatoval, že bod 2.1 bude upraven tak, aby počet 
normativních studentů katedry byl určen se započtením vzájemné výuky mezi katedrami. AS 
PřF UJEP bere tuto metodiku na vědomí.

7. Různé:
• Dr.  Moravec upozornil  AS PřF na to,  že na příštím zasedání AS PřF bude nutné 

vyhlásit  doplňovací  volby do AS PřF na vázáný mandát akademického pracovníka 
a vázaný mandát studenta v geografickém okrsku.

• Hlasování per rollam o souhlasu s tím, aby se Mgr. Michal Bolfík stal členem volební 
komise pro volby do AS PřF. 7-0-2

• Příští zasedání AS PřF UJEP se bude konat dne 13. 6. ve 13 h v místnosti CS-438.

Ukončení: 15:15

Formát hlasování: A-N-Z

Zapsal: M. Šlajchrt

                Bc. Barbora Marxová
                                              místopředsedkyně AS PřF UJEP
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